
El sentit del passeig de Lloret, a debat

Els grups de l'oposici� demanen que es torni al doble sentit i Codina els convoca per

debatre el tema divendres

El passeig t辿 ara un sol sentit de circulaci坦 i un

carril bici, que s'hauria d'eliminar per tornar al doble

sentit. Foto: N. FORNS.

L'alcalde de Lloret de Mar, Rom� Codina, ha convocat els

por taveus de tots els grups a una reuni� divendres per debatre

l'ordenaci� del passeig mar�tim. Codina veu necessari el debat, ja

que la resta de grups defensen que es torni a fer de doble sentit el

passeig, com a m�nim durant l'estiu. En la reuni� hi haur�, a m�s

dels por taveus dels grups, els t�cnics de mobilitat i de policia.

Per Codina, tornar a la situaci� anterior com reclama l'oposici� Ò�s

molt complexÓ perqu� signif ica Òmolt m�s tr�nsit al passeig i

bloquejar la carretera de Tossa a BlanesÓ. Els caps de l'oposici�

(Millor, PSC, PP, ERC i ICV) van debatre ahir el tema i tots

coincideixen que, de moment, seria millor tornar al doble sentit. Tant Marc Fuer tes (Millor) com Enric Mar t�nez

(PP) van qualif icar de caos circulatori el tr�nsit per Lloret el cap de setmana, i ho van atribuir sobretot als canvis

al passeig. Fuer tes creu que, passat l'estiu, es podria tornar a plantejar el tema i que f ins i tot es podria sotmetre

a una consulta popular.

Pel que fa a la intenci� de CiU d'incorporar altres grups a l'equip de govern, ERC encara no ha donat cap

resposta, segons va explicar Codina, i el PSC mant� que de moment no ho veu factible.
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